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Zápís
ze shromážděru Společenství vlastníků Angelovova 3l'66 - 3t71,

Datum a místo konání: 11.10.2018, 18:30 h, školní jídelna ZŠ Angelovova

Přítomno: 75 vlastníků s celkovým počtem spoluvlastnických podílů 4 836,rj.61,430Á
z celkového počtu 7 873 podílů" z toho pí Dagmar Willingerov{ zastupující spoluvlastníka
SBD Pokrok s podílem 2'l6yo.

Konstatování: Shrom ažděru je usnášeníschopné.
Pozvrínky byly rozeslény v zékorcÉ lhůtě, podkladové materiály byly k dispozici na
www.svjangelovova.cz. Byly též k dispozici pfftomqim v tištěné podobě v místě konání.
V průběhu jednrání byly navíc všechny dokumenty rovněŽ znbrazověny na promítacím plátně
pomocí dataprojektoru.

1. K bodu 1. programu:
Shromaždění zaháj1l a řídi1 předseda výboru Ing. Jaroslav Novotqý, přivítal přítomné a
představil funkcioniíře výboru akontrolní komise. Bylo konstatovilno, že sbromríŽdění je
schopno se usnášet. Poté bylo přikročeno k volbě zapisovďele a 2 ověřovatelů rápisu. Za
zapisovatele byl navrženMarcel Rysk4 za ověřovatele ápisu Mgr. Marie Kladívková a
Blanka Veverková. Předsedající dal o náwhu hlasovat.
Yýsledek hlasovdní č. 1:
pro: lfi)7o, proti: 07", hlasování se zlllžnlo:0Y" z přítomných hlasů (podílů)
Navržení kandidáti byli schváleni-

Přítomní byli vyzvríni k diskusi o programu jednríní shromaždě*. Žaanepozměňující návrhy
nebyly vzneseny, předsedající dal hlasovat o progÍamujednáď uvedeném napoz:lince.
Výskdek hlasovó,ní č. 2:
pro: L007o, proti: 07o, hlasovánÍ se zdrželoz 0%o z přítomných hlasů (podílů). Navržený
program jednání byl schválen. Pozvánka je přílohou ě. 1 tohoto zápisu.

2. K bodu 2. programu:

't Ing. Novotný pďal pfftomqýrn informaci o účetním období }}l7,podrobné informace
byly zveřejněny na našem webu již v dubnu 2018 včetně Zprávy o hospodďení
společenství, stavu finančních prostředků a činnosti spnívce zarok2017, vypracované
SBD Pokroknazákladě mandátní smlouvy. Předseda kontrolní komise J. Holčrák přednesl
zprávuk roční účetní závěrce zarok2Ul7.

'tL Dá]e pak J. Holčrák podal infonrraci o hlavních akcích realizovanýchv t.2017.

Protože již nebyly vzneseny žádné další připomínky adotaq, bylo nawŽeno toto usnesení:
Shromríždění projednalo a odsouhlasilo účetní závérkruza rok 2017,zprávu
o hospodaření společenství a správě domu zarok2017 a zprávu kontrolní komise.
Předsedající dal o návrhu hlasovat.
Výskdek hlasovúní č, 3:
pro: 1007o, proti: 07o, hlasování se zdrželo: oo/s z přítomných hlasů (podilů).
Usnesení bylo schváleno.

3. K bodu 3. programu:
Domovník J' Holčrák sezruárnilpfftomné s akcemi realizovanýrni v letošním roce. Hlavními
akcemi byly zejména: dokončení opravy hl. el. rozvodů ve vchodech 3170 a3l71, qiměna
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všech kulových ventilů TUV a SV v suterenu objektu a výměna trakčních kol na všech
výtazích. Dďší uskutďněnou akcí byla výměna měřičů tepla na radiátorech za měřiče
s automaticlcým rrádiovým odečtem. BohuŽel se vyskytly problémy s uchycením, jejichž
niásledkem měřiče ztopnýchtěles odpadrívají. Firma INMES zdarmav rrímci reklamace tento
problém řeší. V případě vyskytu těchto zavad je potřeba kontaktovat našeho domovníka.
Ten niásledně shromráždění informovď,žev následujících dnech bude provedena úprava STA
pro příjem TV signálu na noqý standard DVB-T2. Současný digitrílní standard DVB-T poběží
paralelně s nov.ým.
Předseda qýboru tng. Novotný informovď přítomné, že naše SVJ má nové webové strarrky na
adrese www.svjangelovova.cz. Původní web již neď od 30.9.2018 funkční.
Nrísledně RNDr. Libus informoval shronr,ážděď o provedeném zmlazujicímřezu na keřích
před objekÍem, o dosazení křovin do míst, kde chybí, a o nově vyrobených kompostérech.
V souvislosti s úpravou křovin byl ýbor osloven p. Bezděkem s žádostí' aby byla provedena
rďukce křovin u vstupu ze silnice. Tento prís zeleně však nepatff SVJ' ale je to pozemek
obce. Bude řešeno ve spolupraci s vlastrríkem pozemku.
Ing. Novotný inforrnoval o splnění úkolů z minulého shromríŽdění, vše |ze najítnanašich
weboých strankách.

4. K bodu 4. programu:
V úvodu Ing. Novotrý seznrímil přítomné s návrhem rozpočfu na rok 2019 s tim' že nebyly
shledrány žildné vážrté důvody ke změniím oproti schválenému rozpočfu na rok 2018.
J. Holčrák pak podal iďormaci o návrhu plránu oprav na rok 2019. Kromě standardních
položek jako jsou revize a pod. byly následně diskutovany v plénu výborem nawhované
možnosti Yy1ržití finančních prosředků v rámci nezrněněné výše tvorby dlouhodobé zálohy
(návrhna sniženitvorby ve standardní výši 1,4 mil. Kč nezazaěl). Šlo zejména o opravy
zadních portáů' instalaci automatického osvětlení v chodbach před výtahem na jednotliých
patrech, úpravu uvolněných prostor po výměnících a vyfvrářeď Íezervy nazésadni
rekonstrukce wýtahů v dalších letech a havmijní opÍavy.Na minulém shromaždění byli
vlastníci vyT{aÍi k podrání návrhů na vyrržití uvolněných prostor. Sešly se v zrásadě povze2
náwhy _ na vybudovríní klubu pro zájmové činnosti a na úpravu jako nájemní skladovací
prostory vč. nových uzamykatelných kójí. Pan Kaďec (bez vlastrického podílu) požádalo
možnost prezentace svého náwhu na vybudoviíní klubu, coŽ mu bylo umožrrěno. Celkové
nráklady odhadl na 200 tis. Kč.
Na ákladě této představy dal výbor hlasova| kdo má zá$em, aby v prostorách původního
výměnftu bylo vyuŽívríno jako klub. Předsedajici dal o náwhu hlasovat.
Vý,sledek hlasovdní č. 4 _ wnoření klubu v prostoróch bhlalého výměníku:
proz2,87%o, proti: 97,13y", hlasování se zdrželo: 0o/o z pffÚomných hlasů (podíIů)
Tento návrh byl zamífuut.
Následně ďe bylo navrženo' aby se zatímnefinancovďy žádné dďší úpravy prostor, ďe aby
byly náw}ry naňízern klubu i skladovacího prostoru dopracoviány a předloženy na příštím
shromaŽdění.
Předsedající dal i o tomto návrhu hlasovat'
Výsledek hlasovóní č. 5 _ dopracovóní návrhů:
pro: 96'557o, proti: 3r45oÁ, hlasování se zdrželo: 0Y" z přítomných hlasů (podíIů)
Usnesení bylo schváleno'
V diskusi o položkách plánu oprav získala velkou podporu akce oprav zadních, severních
portalů, ato i z důvodu zamezeni tepelných trát. Tato akce však nebyla zatím podrobněji
naceněn4 takže se pracovalo s limitním odhadem 600 tis. Kč s tím, že úspora by činila
rezervu na havarijní opravy. Předsedající dal i o tomto rriíwhu hlasovat.

-2-



Společenství vlasÍríků Angelovova 3 166-3 17 l

Vý,sleúek hlasovóní ě 6 _ oprava zadních dveřních portúlÍt:
pro: 95r047o, proti: 1A8"Á, hlasování se zdrželo: 3,45vo z přítomných hlasů (poditů)
UsnesenÍ bylo schváleno.
Podporu v diskusi získď i náwh na automatické osvětlení chodeb na patrech, mimo jiné i
z důvodu možré úspory nakladů za elektřinu. Samostatně se již o tomto návrhu nehlasovďo,
ďe náwh plránu oprav byl rovnou upÍaven v elekřonické podobě, což mohli účastríci vidět
přímo na promítacím plátně. Dále byl vybor osloven p. Mensou oyt č. 105) s náwhem Zrušit
(na minulém shromráždění schválené) sjednocení klíčů společných prostor. Předsedající dal o
tomto náwhu hlasovat.

Výsledek hlasovóní č. 7 _ ztušení siednocení klíčťt:
proz !,49%o, proti: 98r5lv", hlasování se zdrželo: 0"Á z pffÚomných hlasů (podÍtů)
Tento návrh byl zamítnut
Z plénapaď také návrh nazatepleru stropů v přízemních chodbách a niásledně výbor dostal za
úkol zjistit do příštího shromáŽdění cenutakové úpravy.
Po ukončení diskuse dď předsedající hlasovat o upraveném plrínu oprav:

Výsledek hlasovóní č. 8- upravený plún oorav:
pro: L007o, proti: 07o, hlasování se zdrželo: 0"Á z přítomných hlasů (podílů)
Plán oprav byl schválen.
Po společném projedruíní a odsouhlasení jednotlivych položek ýkající se rozpočtu na rok
2a19 vynal předseda SVJ pfftomné k hlasovrání o tomto návrhu usnesení: Shromáždění
projednalo a odsouhlasilo rámcový tozpočet na rok 2019rjehož součástí je také plán
opl1tY a položlry 

'nPodklady 
pro súanovenízáloh* na rok 2o19.

Vú,sledek hlasovóní č. 9 - rozpočet na rok 2079 a stanovení zóloh:
pro: 1007o, proti: 07o, hlasování se zdňelroz 0oÁ z přítomných hlasů (podÍIů)
Usnesení bylo schváleno.

5. K bodu 5. programu:
V růzrrém byly diskutovrána nrásledující témata:
dL Paní Lipovskí (Splek pro Mďřany) podrobněji informovďa přítomné o aktuiílním stavu

zillonéru,,revitalizace objektu Rilskď'. Kontakt na spolek je uveřejněn na nďich stnánkách.
Na základě nově získaných iďormací bylo shromráždění požádino' aby výbor získď
mandiít zastupovat SVJ apodnikat kroky proti nevhodným investičním záměrům majitele
pozemků. Předsedající da] o tomto náwhu hlasovat:

Yýskdek hlasovóní č. 10 _ mandót pro.vú,bor SVJ
pro: 1007o, proti: 07oo blasování se zdrže|oz tYo z přítomných hlasů (podilů)
Návrh byl schválen.
dl J. Holčrík apeloval na všechny vlastníky, aby více dbali na pořádek a dobré sousedské

vztahy v nďem objektu'
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Po vyčerpání programu ukončil předsedající je.dnání a poděkovď všem pfftomným za účast,
důvěru azájem, s jahým ke spolďné problematice přistupovďi.

Pfiloha č. l: Pozvánka
Příloha č,. 2: Prczsnčru listina
Příloha č. 3: Výsledky hlasovfuií

originál ápisu se všemi pfilohami bude založen na SVJ a kopie bude pos@uta správci.
Z,ipls bude rorměŽ pouát pro Sbírku listin ve veřejnérn rcjsťíku ataké bude ďstribuovr{n
všem vlasbríkům aumístěn nanďem webu

Zapsal:. iv{arcflRy*a

ověřili:

V Praze dne 12.10.2018

(h ilfu,,{
Mgr. Marie naai"lJ"a "Wř*""

ulff>
Ing. Jaróslav $y'votný

předsedavfioru
cpcLórnrwl *aamim -'rrbvuvl 
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lCol 75í07901, DÉ| c?síontt
. svl.angelo'/olaoemďl,c2
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